
 

 

 
 

 Pedagogen in de media week 4 
 

Kooiman: ‘Maak zichtbaar dat het werken in de zorg enorm verrijkend is’ 

Geen negativiteit over personeelstekorten, maar positiviteit over hoe leuk het is om te werken in de 

gehandicaptenzorg. Hanneke Kooiman, bestuursvoorzitter van ASVZ, wil haar tijd niet besteden aan 

geklaag over de tekorten, maar werken aan creatieve oplossingen. Van buzzwoorden zoals ‘passende 

zorg’ en ‘transitie’ is OG-er Hanneke Kooiman geen fan. Iedereen lijkt hier ook wat anders onder te 

verstaan, merkt ze op. “Uiteindelijk gaat het om de menselijke behoefte en hoe je daarin kunt 

voorzien en daarmee iemand kunt ondersteunen. Zodat iemand het gewone leven kan ervaren en 

beter kan omgaan met alle dilemma’s die het leven kan bieden.” Lees het volledige artikel op 

zorgvisie.nl.  

 

Voor patiënten met gedragsproblemen en verstandelijke handicap is geen geld in de 

opvang 

Mensen met zowel gedragsproblemen als een verstandelijke handicap zijn thuis vaak niet te 

handhaven. Maar er is voor deze specifieke groep ook geen geld om ze op te vangen. “Krijg ik chips?” 

Het is tien uur ’s ochtends en Sander (33) kijkt verwachtingsvol naar groepsbegeleider Margriet. “Nee, 

chips krijg je vrijdagmiddag, als het werk gedaan is”, antwoordt Margriet. Sanders werk bestaat uit 

blokken hout in een kar gooien die zijn collega’s hebben gehakt, en stickers plakken op zakjes kruiden 

van een kruidenwinkel in de buurt. Sander woont en werkt samen met dertien anderen midden in het 

bos in een woonzorglocatie van zorgorganisatie Vanboeijen. Deze 33-jarige heeft dag en nacht zeer 

intensieve begeleiding en zorg nodig. Hij behoort tot een groep die in zorgjargon wordt aangeduid 

met VG7: mensen met deze zorgindicatie hebben zowel een verstandelijke beperking als ernstige 

gedragsproblemen. Elke keer wanneer Vanboeijen een nieuwe cliënt als Sander opneemt, vergroot de 

zorgorganisatie daarmee haar verlies, vertelt Johan Dusseljee, lid van de Raad van Bestuur en OG-er. 

Ieder jaar komt de organisatie namelijk ongeveer 3 a 4 miljoen euro tekort op de zorg, daarvan komt 

volgens Dusseljee twee derde tot driekwart voor rekening van de VG7-groep. “Dat is aanzienlijk, als je 

weet dat VG7-clienten ongeveer de helft van onze populatie uitmaken. Bij sommige cliënten moet er 

wel een ton per jaar extra bij.” Lees verder in Trouw.  

 

In deze rubriek laten we zien dat pedagogen regelmatig in het nieuws zijn. Met het project NVO storytellers 

willen we nog meer ons geluid laten horen en ons gezicht laten zien in het maatschappelijk debat. Wil je hier 

meer over weten, of heb je zelf pedagogen afgelopen week in het landelijk nieuws gezien? Neem contact op 

met Marijke Buisman m.buisman@nvo.nl of John Smeets j.smeets@nvo.nl.  
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